
Dagsorden iht. vedtægter: 

1. Valg af dirigent 

• Søren Ovesen 

2. Bestyrelsen aflægger beretning 

• Se nederst 

3. Bestyrelsen fremlægger revideret regnskab til godkendelse. Herefter fremlægges budget for 

indeværende år. 

4. Behandling af indkomne forslag (modtaget rettidigt jf. gældende vedtægter) 

5. Fastsættelse af kontingent 

6. Valg af bestyrelse. 

7. Evt. 

 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsen aflægger beretning 

 

Velkommen til 

Tak fordi i er kommet i dag, Jeg vil gerne hele bestyrelsen for godt samarbejde, og igen et kæmpestort tak 

til vores fantastiske trænere og frivillige, og ikke mindst medlemmerne der troligt møder op til træning 

 

2023 har været et år hvor vi drypvis har fået flere kids medlemmer igen hvilket er dejligt. 

Der er blevet deltaget i forskellige løb, fælles ture, sommerafslutning, juletur hos Finn og Joan. Pølser og 

æbleskiver for vores Young guns, Harzen, Viborg og Slette strand. 

Forslag til nye ture modtages gerne. 

 

Vi har afholdt DCU løb, der i år bliver 1. juni og er Jysk Fynsk mesterskab 

Vi har haft Sydcup, der i år skifter til Lillelunds Malerforretning MTB Cup 19. juni 

Vi har haft et DAI arrangement med MTB6000 på Stenderuphalvøen, men ingen planlagte i år 

 

Hylkedal sporet er opdateret med et blåt stykke og boxjumps er nu røde, så pas på       

 

I år er der også tur til Harzen  

 

Vi er ved at arrangere uddannelse til de trænere der har lyst til at få det første trin i den internationale 

godkendte D-MTBing  

 

Hvis der er nogle ønsker, forslag eller ideer til klubarrangementer el. lign, så er vi i bestyrelse meget lydhør 

overfor dette, og bestræber os på hurtigt at tage beslutninger om de forslag medlemmerne stiller, og 

støtter gerne initiativer med de midler vi har til rådighed. da det også kan være med til at skabe endnu 

mere klubånd! 

 

102 medlemmer, heraf 24 børn. 

 

Beretningen blev godkendt. 



•  

3. Bestyrelsen fremlægger revideret regnskab til godkendelse. Herefter fremlægges budget for 

indeværende år. 

Regnskab og det nye budget blev godkendt. 

 

4. Behandling af indkomne forslag (modtaget rettidigt jf. gældende vedtægter) 

• Forslag 1. Oprettelse af et B&U Udvalg i MTB Kolding, stillet af Rune Ø. 

Formålet er at få involveret en bredere kreds af forældre til B&U rytterne i klubben - også 

dem der ikke har lyst til at køre med som træner eller bagtrop. 

 

• B&U udvalgets opgaver: 

• Planlægning af træning for B&U hold 

• Introduktionsdage for nye B&U ryttere 

• Koordinering af trænere 

• Aktiviteter for forældre 

• Diverse ture og aktiviteter 

• Budgetlægning i samarbejde med bestyrelsen (indkøb af udstyr, ekstern 

tekniktræning, deltagelse / tilskud til ture o.l.) 

Inputs til hjemmesiden - beskrivelse af holdene m.v. 

 

Jeg koordinerer gerne arbejdet i B&U Udvalget. 

 

Rune vil gerne være primus motor for udvalget og prøve at finde 3 yderligere medlemmer 

til udvalget. Rune laver opslag omkring dette på Kidsgruppens facebookside. 

Der er idéer om f.eks. anskaffelse af lånecykler via DGI. 

Forslaget blev vedtaget. 

 

• Forslag 2. At bestyrelsen undersøger mulighederne for et tættere samarbejde mellem MTB 

Kolding og KBC. Herunder hvad fordele og ulemper vil være ved en sammenlægning. 

 

Det undrer mig (Rune) at to cykelklubber (landevej og MTB) med nogenlunde samme 

formål og målgruppe + samme adresse ikke arbejder tættere sammen.  

       I hvert fald på B&U området kan jeg se en del oplagte synergier og samarbejdsmuligheder. 

Niels har spurgt KBC omkring dette men de er ikke vendt tilbage 

Rune vil tage fat i bestyrelsen efter oprettelsen af B&U udvalget.  

Forslaget blev vedtaget. 

 

5. Fastsættelse af kontingent 

Der fortsættes med nuværende kontingenter 

6. Valg af bestyrelse. 

• Formand: Niels Christian Eskelund, blev genvalgt 

• Næstformand: Brian Rasmussen: træder ud, Søren Ovesen blev valgt ind 

• Bestyrelsesmedlem: Hans Henrik Kunak 



• Suppleant: Henrik H. Jensen: træder ud, Rune Ø blev valgt ind 

• Suppleant: Christina T. 

• Revisor, Morten Heide genopstiller og blev valgt. 

• Begge revisorsuppleanter genopstiller (Jørn og Hans Henrik) og blev valgt. 

 

7. Evt. 

• Frivillig til Jysk Fynsk mesterskab 1. juni og også SydCup den 19. juni, der vil blive spurgt 

blandt medlemmer om hjælp. 

• Skal vi invitere Addicted2Trails forbi igen? Der er ikke umiddelbart interesse for det. 

• Mulighed for kurser med ekstern underviser af trænere 

• Tidspunkt for opstart og færdiggørelse af spor/træningsområde i grusgraven er stadig 

ukendt. 

• Arrangementer – Henrik H. Jensen mangler hjælp, evt. et festudvalg. Henrik vil skrive ud til 

medlemmer igen for at finde frivillige til et festudvalg. Der er fokus på, at vi mangler folk til 

mange af hyggearrangementerne. 

 


